

TIDEWATER CHINESE SCHOOL STUDENT COUNCIL ASSOCIATION

<https://tidewaterchineseschool.org>

Recent Activity: The Tidewater Chinese School had a Winter Talent Show at Old Dominion University on Saturday, December 13th. The SCA members volunteered to help host and support the event, ensuring everything ran smoothly.



The SCA also volunteered at the Operation Smile Headquarters in Virginia Beach, spreading holiday cheer by playing Christmas-themed music for guests at the Holiday Celebration of Smiles event.

Upcoming Events:

- Semester 2 begins on Jan. 10, 2026!
- Students: Capture your winter moments like videos, photos, or anything fun you did this season and share them for our Winter Memory Video!
- The OCA-EVC Awards Banquet will be on **Sunday, January 4th**.
- The Chinese New Year Gala will be on **Saturday, February 7th**.

PAST EVENTS

November & December:

- Thanksgiving Ice Skating Event
- Thanksgiving teacher appreciation video
- Operation Smile Event (12/12)
- TCS Talent Show (12/13)

RECENT NEWS

So much has happened since November! Our annual ice skating event at Iceland was as lively as ever. Thank you to everyone who submitted clips for the Thanksgiving Teacher Appreciation Video. The performance at the Operation Smile Event was wonderful. The talent show performances were fantastic; congratulations to all the winners!



泰华德中文学校学生会主办
学校网站 <https://tidewaterchineseschool.org>



最近活动：



12月13日星期六，泰华德中文学校学在欧道明大学举办了冬季才艺表演。学生会成员们积极参与志愿服务，协助组织和支持此次活动，确保活动顺利进行。



SCA成员还在弗吉尼亚海滩的“微笑行动”总部担任志愿者，在“微笑假日庆典”活动中演奏圣诞主题音乐，为来宾们送去节日祝福。



即将来临的活动：

- 中文学校春季学期将于1月10日开始，1月1日前注册有优惠！
- 同学们：请用视频、照片或其他方式记录下你们的冬日精彩瞬间，并分享给我们，我们将制作冬季回忆视频！
- OCA颁奖晚宴将于1月4日（星期日）举行。
- 春节联欢晚会将于2月7日（星期六）举行。

PAST EVENTS

十一月和十二月：

- 感恩节滑冰活动
- 感恩节教师感谢视频
- 微笑行动活动（12月12日）
- TCS才艺表演（12月13日）

RECENT NEWS

自十一月以来，发生了好多事情！我们在 Iceland 举办的年度滑冰活动一如既往地热闹非凡。感谢所有为感恩节教师感谢视频提交片段的同学们。我们在“微笑行动”活动上的表演非常精彩。才艺表演也精彩纷呈；恭喜所有获奖者！

